
 

Pagina 1 van 2 

Verslag ALV 5 juli 2023 
 

Tijdens de ALV van 5 juli 2023 stond de stemming over het onderhandelaarsakkoord, gesloten 

op 28 juni 2023 op de agenda. Voorafgaand aan de stemming waren er toelichtingen over het 

proces, het akkoord en de gesprekken met de VNG en het ministerie van VWS. 

 

Toelichting Johan Brongers 

Johan Brongers, voorzitter van de Commissie Arbeidszaken, licht toe dat de commissie voor 

een duivels dilemma heeft gestaan. Enerzijds gunnen we onze medewerkers een flinke 

salarisverhoging om de hoge inflatie het hoofd te bieden en zien we de noodzaak om ook in 

arbeidsvoorwaarden een aantrekkelijke sector te blijven. Anderzijds zijn er zorgen dat niet 

iedere gemeente de stijgende loonkosten zomaar zal indexeren. Voor organisaties die andere 

inkomstenbronnen hebben die niet meestijgen met de loonkosten, heeft het voorliggende 

akkoord gevolgen voor de werkgelegenheid. Punten van gesprek in de commissie waren met 

name het doorlopen van de uitlooptreden U1 en U2, de indexatie door gemeenten en de 

looptijd. Het is voor met name de hogere schalen lastig om personeel te vinden. Onze schalen 

blijven achter bij andere sectoren en om een aantrekkelijke sector te blijven, is gekozen voor 

het doorlopen van de uitlooptreden. Ook vond de commissie het belangrijk dat er rust komt en 

is er positief gereageerd op de voorgestelde looptijd.  

Er is een positief advies van de Commissie Arbeidszaken uitgebracht aan de bestuurder en aan 

de ALV. Met daarbij het advies maximaal druk uit te oefenen om de indexering op een 

verantwoorde manier uit te voeren.  

 

Toelichting Jorrit Berenschot 

Jorrit Berenschot, senior-adviseur werkgeverszaken, geeft een technische toelichting over het 

proces van totstandkoming en de inhoud van het onderhandelaarsakkoord. Daarnaast geeft 

Jorrit aan dat het nieuwe functiegebouw op 21 september a.s. gereed is. 

 

Toelichting Eric Lemstra en Lex Staal 

Eric Lemstra, voorzitter Sociaal Werk Nederland en Lex Staal, directeur-bestuurder geven een 

toelichting over de gesprekken met de VNG en het ministerie van VWS over de indexatie. Het 

is niet mogelijk om de vaststelling van de cao te koppelen aan de indexatie-afspraken met 

gemeenten. Dit zijn twee aparte trajecten, waarbij Sociaal Werk Nederland stevig in gesprek is 

met de VNG en het ministerie van VWS. 

De VNG is het met Sociaal Werk Nederland eens dat gemeentes zouden moeten indexeren 

volgens de OVA-systematiek. Echter, elke gemeente heeft zelf het budgetrecht. Het 

urgentiebesef bij de VNG is hoog en zij hebben toegezegd nogmaals hun leden te adviseren de 
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OVA-systematiek te volgen. Daarnaast gaat Sociaal Werk Nederland gemeenteraden een brief 

sturen met adviezen over bevragingen over het budgetrecht aan hun college. Ook Maarten van 

Ooijen, staatssecretaris van VWS, ziet de urgentie van de problematiek en stelt dat er niet 

bezuinigd moet worden op personeel maar op diensten. Sociaal Werk Nederland blijft continu 

druk uitoefenen. Mochten gemeenten niet indexeren, is het mogelijk dat er een proefproces 

gevoerd gaat worden.  

Lex Staal doet de oproep aan de leden om zoveel mogelijk te participeren in de benchmark om 

zo nadere onderbouwing richting VNG, VWS en gemeenten te hebben. Als leden andere 

ondersteuning nodig hebben, kunnen zij contact opnemen met Sociaal Werk Nederland.  

 

Stemming 

Na beantwoording van vragen en opmerkingen is overgegaan tot stemming, waarbij 83% van 

de stemmen vóór het akkoord heeft gestemd en 17% van de stemmen tegen heeft gestemd. 

Daarmee stemmen werkgevers in met het akkoord. 

 

Vervolg 

Tot slot de toelichting dat als ook de leden van vakbonden FNV Zorg & Welzijn en CNV Zorg en 

Welzijn instemmen, er een definitief akkoord is. Zij hebben hun achterban tot a.s. vrijdag 7 juli 

de tijd gegeven om te reageren. Bij een positieve uitslag kunnen de teksten voor de nieuwe 

Cao Sociaal Werk worden opgesteld. Met enkele grote salarisverwerkers (AFAS, Visma-Raet) is 

afgesproken dat de wijzigingen voor de uitbetalingen in juli nog tijdig worden doorgevoerd. 

 

 


